
Referat bestyrelsesmøde d. 25.06.2020 

 

Dagsorden: 

Budget: vi har brugt 42 % til og med Maj, hvilket passer fint med forbruget for 5 måneder. 

Vi har brugt penge på Covid udgifter, hvor vi ikke får alle tidbage, men budgettet balancerer. 

 

Covid19 retningslinjer fortsat: 

Aflevere/afhente ude eller i garderoben, hvor det lader sig gøre. Ikke flere på stuen end nødvendigt. Være 

meget ude. Små børnegrupper, men ikke restriktive basisgrupper.  

Høj hygiejne på toiletterne 

Erfaringer fra covid19 

- Prioritere skygge/læ steder udenfor, hvis der er penge til det på budgettet til efteråret. 

- Være små grupper, men ikke forhindre børn i at lege med bedstevennen, søskende eller få nye 

relationer. 

- Nogle forældre har udtalt bekymring for om læringen er sat lidt på pause, men de ved også at der 

er andet som børnene har fået mere af end normalt, så generelt tilfredse med genåbningstiden. 

- Der skal udarbejdes en ny sundhedspolitik. 

 

Dagtilbudsråd: Henrik fortæller om dagtilbudsrådet: et fælles rådgivende organ. Det er et samarbejdsråd 

med politikkerne, sådan at man som forældre lettere kan få politikere i tale. Der er både dagtilbud og 

selvejende institutioner repræsenteret. 

Dagsordenen var generelt COVID19 og erfaringer herfra. 

Der skal vælges en bestyrelsesmedlem, som skal sidde i rådet samt en sekundant. Det behøver ikke være 

formanden, dette skal besluttes i bestyrelsen. Det kommer på dagsordenen d. 28.09.20. 

 

Nye bestyrelsesmedlemmer: de nye bliver valgt til forældremøder i slut august/først september. 

 

Næste bestyrelsesmøde: 28.09.20 i Troldhøj kl. 18:00-20:00. Der vil være en bid mad  

 

 

 

 


